
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni – Sesja 

 

Protokół nr XVI/2020 

 

XVI Sesja w dniu 30 stycznia 2020 roku 

Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2020 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:50 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni/nieobecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych 

11. Wojciech Nowicki 

12. Małgorzata Pasierbska 

13. Michał Pater 

14. Dariusz Penkala 

15. Marcin Zając. 

Załącznik nr 1 i 2. 

Ad.1  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Mariusz Kozłowski otworzył XV  

Sesję Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. Powitał: radnych, Burmistrza Gminy i Miasta 

Lubomierz Marka Chrabąszcza, Sekretarza Gminy i Miasta Adama Skrzydłowskiego, 

Skarbnika Gminy i Miasta Elżbietę Jaśkiewicz wraz z kierownictwem jednostek budżetowych, 

sołtysów sołectw i wszystkich zaproszonych gości.   

Z uwagi na nieobecność przewodniczącego Rady Michała Patera obrady prowadzi 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski.                                                                                                                  

W sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
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Ad.2                                                                                                                                                      
Przedstawienie porządku obrad przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz Mariusza Kozłowskiego. 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie XVI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z XV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 
    posiedzeniach  w miesiącu styczniu br. 
5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 
7. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 
8. Dyskusja. 
9. Wizja lokalna inwestycji objętych rewitalizacją w Gminie Lubomierz. 
10. Informacja na temat umorzeń podatkowych w latach 2017 – 2019. 
11. Szanse rozwoju i możliwości Gminy w zakresie OZE. 
12. Termomodernizacja gospodarstw indywidualnych. 
 
13. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
   -  zmiany uchwały NR XV/115/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2019  
      roku w sprawie zmiany nazwy samorządowej instytucji kultury  „Ośrodka Kultury i Sportu   
      w Lubomierzu” oraz nadania nowego Statutu,  
   - zamiaru likwidacji Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu. 

 
14. Zapytania i interpelacje. 
15. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
16. Sprawy różne. 
17. Zamknięcie obrad sesji. 
 
       Sekretarz Gminy i Miasta Lubomierz  Adam Skrzydłowski – zgłosił zmiany do porządku obrad 

sesji przez wprowadzenie w pkt.13 „Podjęcie uchwał w sprawie” następujących projektów: 

- ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Lubomierz wraz 

z określonymi granicami obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 r., 

- zmiany uchwały nr XVI/116/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie 

określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Lubomierz, 

- zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Popielówek. 

Zgodnie z zapisem art. 39 ust. 8 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (tj. Dz. U. 

2019 r., poz. 1148 ze zm.) Rada Miejska Gminy Lubomierz podejmując uchwałę określa plan szkół 

podstawowych prowadzonych przez gminę oraz określa granice obwodów publicznych szkół 

podstawowych. Sieć szkół została zaplanowana tak, by droga dziecka z domu do szkoły w obwodzie 

której mieszka dziecko nie przekraczała 3 km – w przypadku uczniów klas I – IV szkół podstawowych, 

4 km – w przypadku uczniów klas V – VIII szkół podstawowych. W przypadku przekroczenia tych 

odległości, Gmina zapewnia bezpłatny transport i opiekę w czasie przewozu dziecka. Projekt Uchwały 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz wysłano do zaopiniowania przez: Związki Zawodowe zrzeszające 

nauczycieli na terenie Gminy Lubomierz oraz Dolnośląskiego Kuratora Oświaty.  

Zgodnie z art. 68  ustawy o gospodarce nieruchomościami cenę nieruchomości lub jej części wpisanej 

do rejestru zabytków obniża się o 50%. Właściwy organ może, za zgodą odpowiednio wojewody albo 

rady lub sejmiku, podwyższyć lub obniżyć tę bonifikatę. 
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Proponujemy zastosowanie bonifikat z tego tytułu w wysokości określonej wyżej w uchwale. 

Strategia określa drogę do wyznaczonego celu, jakim jest poprawa warunków życia w 

sołectwie. Służy jego rozwojowi poprzez uporządkowanie działań podejmowanych przez 

różne grupy społeczności lokalnej. Ma charakter integracyjny w stosunku do mieszkańców, 

organizacji pozarządowych oraz urzędu gminy.  

W związku z tym podjęcie niniejszej uchwały zatwierdzającej ,,Sołecką Strategię Rozwoju Wsi 

Popielówek” jest w pełni uzasadnione. Podjęcie przedmiotowej uchwały jest niezbędne w celu 

ubiegania się o dofinansowania w ramach projektów unijnych. 

Skarbnik Gminy i Miasta Elżbieta Jaśkiewicz – zgłosiła zmianę w porządku obrad sesji 

poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu na 2020 r. z 

jednoczesnym uzasadnieniem. 
 

I. Dokonano zmniejszeń planu wydatków budżetu gminy na kwotę 154.990,49 zł w tym: 
1. w dziale 750 zmniejszenie planu zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja energetyczna 

budynku Urzędu Gminy i Miasta w Lubomierzu” o kwotę 50.000,00 zł. 

2. w dziale 801 zmniejszenie planu zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja energetyczna 

budynku Zespołu Szkół w Lubomierzu” o kwotę 100.000,00 zł. 
3. w dziale 921 zmniejszenie planu zakupu usług remontowych w związku ze zmianą 

przeznaczenia Funduszu Sołeckiego sołectwa Janice na kwotę 4.990,49 zł. 

 

II. Dokonano zwiększeń planu wydatków budżetu gminy na kwotę 154.990,49 zł w dziale 921 w tym: 
1. na wprowadzenie planu nowego zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa byłego domu 

Opatki przy zespole klasztornym w Lubomierzu wraz z ogrodami klasztornymi i 

zagospodarowaniem terenu” w kwocie 150.000,00 zł. 
2. na zakupy materiałów i wyposażenia w związku ze zmianą przeznaczenia Funduszu 

Sołeckiego sołectwa Janice na kwotę 4.990,49 zł. 

 

III. Po wprowadzeniu powyższych zmian plan dochodów i wydatków wynosi: 
      Plan dochodów 35.599.605,00 zł w tym: bieżące 34.607.605,00 zł, majątkowe 992.000,00 zł. 
      Plan wydatków 31.917.905,00 zł w tym: bieżące 30.899.952,00 zł, majątkowe 1.017.953,00 zł. 
 

Radni jednogłośnie (13 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli zmiany w porządku 

obrad. 

Ad.3                                                                                                                                                            
Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1 (z uwagi na trudności w 

zalogowaniu), NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając. 

BRAK GŁOSU (1) Roman Moskwa. 
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NIEOBECNI (2) 

Michał Pater, Dariusz Penkala. 

 

 

Ad.4                                                                                                                                                    
Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz na posiedzeniach w miesiącu styczniu br. 

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska odczytała wniosek 

wypracowany na posiedzeniu wspólnym Komisji: Sfery Budżetowej, Gospodarczej i 

Przestrzegania Prawa oraz Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska  w dniu 21 lutego 2020 

roku:   

1) Komisje wnioskują o wytypowanie 2 radnych do uczestniczenia w pracach 

projektowych i wykończeniowych, m.in. uczestniczenie w radach budowy 

dotyczących projektów pt.:                                                                                                                              

„Modernizacja energetyczna budynku Zespołu Klasztornego z Internatem                           

w Lubomierzu”,                                                                                                                                

„Remont byłego Domu Opatki przy Zespole Klasztornym w Lubomierzu wraz                         

z rozbudową łącznika”.  

Komisje: Rewizyjna i Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 22 lutego br. nie 

wypracowały wniosków. 

Głosowano w sprawie: 
Komisje wnioskują o wytypowanie 2 radnych do uczestniczenia w pracach projektowych i 

wykończeniowych, m.in. uczestniczenie w radach budowy dotyczących projektów pt. 

"Modernizacja energetyczna budynku Zespołu Klasztornego z Internatem w Lubomierzu", 

"Remont byłego Domu Opatki przy Zespole Klasztornym w Lubomierzu wraz z rozbudową 

łącznika". 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (2) 

Michał Pater, Dariusz Penkala. 

 

 

Ad.5                                                                                                                                                     
Informację z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska. Załącznik nr 3.                                                                                                    

1) Komisje wnioskują o zweryfikowanie zasad korzystania z lokali socjalnych. 

Temat omawiano na posiedzeniach komisji. 
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2) Przygotowanie planu pracy Straży Miejskiej z uwzględnieniem kontroli gospodarki 

odpadami stałymi i płynnymi. 

Plan pracy Straży Miejskiej otrzymano dopiero wczoraj w programie E/sesja. Radni nie mieli 

możliwości przeanalizowania dokumentu. Komisja Rewizyjna i Komisja Skarg, Wniosków              

i Petycji zajmą się tematem w miesiącu lutym br., na wspólnym posiedzeniu . 

 

3) Zakup czterech fotopułapek i  ich montaż w miejscach nielegalnych wysypisk. 

Fotopułapki zostaną wypożyczone z Nadleśnictwa. 

 

Ad.6                                                                                                                                                   

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami, tj. za 

okres od 26 listopada do 30 grudnia 2019 r. przedstawił Burmistrz Marek Chrabąszcz. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4.                                                                                                   

Wydano następujące zarządzenia: 

Zarządzenie nr 116/2019 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 30 grudnia 2019 r.             

w sprawie wyznaczenia komisji do przeprowadzenia przetargu (Pasiecznik), 

Zarządzenie nr 117/2019 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz  z dnia 30 grudnia 2019 r.            

w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Samorządowej Instytucji Kultury              

– Lubomierskiego Centrum Kultury, 

Zarządzenie nr 118/2019 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 30 grudnia 2019 r.    

w sprawie zmiany zarządzenia nr 4/2018 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 

09.01.2018 r. w sprawie powołania Komisji Przetargowej, 

Zarządzenie nr 119/2019 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 30 grudnia 2019 r.            

w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji, 

Zarządzenie nr 120/2019 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz  z dnia 30 grudnia 2019 r.              

w sprawie zmian w budżecie, 

Zarządzenie nr 121/2019 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 30.12.2019 r.               

w sprawie udzielenia pożyczki dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Lubomierzu, 

Zarządzenie nr 122/2019 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 30. Grudnia 2019 r.     

w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia Przyjaciół Lubomierza, 

Zarządzenie nr 123/2019 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 31 grudnia w 

sprawie zmian do budżetu na 2019 rok, 

Zarządzenie nr 124/2019 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 31 grudnia 2019 r.              

w sprawie zmian do budżetu na 2019 rok, 
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Zarządzenie nr 1/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 02 stycznia 2020 r.            

w sprawie najmu lokalu użytkowego w drodze bezprzetargowej na czas oznaczony do lat 3                

i ustalenie miesięcznego czynszu najmu, 

Zarządzenie nr 2/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 10 stycznia 2020 r.                

w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej                       

w Lubomierzu, 

Zarządzenie nr 3/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 17 stycznia 2020 r.                   

w sprawie powołania i trybu pracy Komisji opiniującej wnioski o dofinansowanie zadań                   

z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej realizowanych na terenie gminy 

Lubomierz, 

Zarządzenie nr 4/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 17 stycznia 2020 r.                  

w sprawie zmian do budżetu na 2020 rok. 

Zarządzenie nr 5/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 21.01.2020 r.                         

w sprawie obniżenia ceny wywoławczej w drugim przetargu ustnym nieograniczonym dla 

nieruchomości gruntowej zabudowanej w obrębie Pasiecznik, przeznaczonej do sprzedaży                

w drodze przetargu ustnego nieograniczonego. 

 

7. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. (punkt zdjęto z 

porządku obrad) 

 

Ad.8                                                                                                                                                   

Dyskusja – brak z uwagi na nieobecność radnego powiatowego. 

 

 

Ad.9                                                                                                                                                               
Wizja lokalna inwestycji objętych rewitalizacją w Gminie Lubomierz - przedstawienie 

informacji. Załącznik nr 5.                                                                                                                              

W trakcie wizji zgłoszono uwagi w zakresie wykonanych inwestycji: 

1) Rewitalizacja rynku w Lubomierzu: - wypadanie kostki bazaltowej, zakwestionowano 

brak metalowego ogrodzenia, stanowiącego ogrodzenie figury morowej. 

2) Remont budynku przy ul. Kowalskiego 1: - zawilgocenie ściany zewnętrznej na 

parterze budynku w pomieszczeniu ekspozycji, - zapytano o lokalizację szafki 

zabytkowej (znajdującej się poprzednio na parterze budynku oraz koryta z piaskowca, 

które były na zapleczu budynku). 

3) Remont remizy OSP: - zgłoszenie problemu nieodpowiedniego działania systemu 

odciągu spalin, - zwrócono uwagę na zawilgoconą ścianę nośną przyziemia pomiędzy 

głównym garażem, a pomieszczeniem do ekspozycji. 
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Ad.10 

 

Informacja na temat umorzeń podatkowych w latach 2017 – 2019 została przedstawiona.  

Załącznik nr 6.                                                                                                                               

 

 

Ad.11                                                                                                                                                      

Szanse rozwoju i możliwości Gminy w zakresie OZE. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 7.  

Temat omówiony na posiedzeniu komisji.                                                                                                                            

 

12. Termomodernizacja gospodarstw indywidualnych. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 8.  

Temat omówiony na posiedzeniu komisji.                                                                                                                            

 

 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

a) - zmiany uchwały NR XV/115/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 

2019 roku w sprawie zmiany nazwy samorządowej instytucji kultury "Ośrodka Kultury                      

i Sportu w Lubomierzu" oraz nadania nowego Statutu. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmiany uchwały NR XV/115/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2019 

roku w sprawie zmiany nazwy samorządowej instytucji kultury "Ośrodka Kultury i Sportu w 

Lubomierzu" oraz nadania nowego Statutu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (2) 

Michał Pater, Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XVI/118/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmiany uchwały 

NR XV/115/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2019 roku w 

sprawie zmiany nazwy samorządowej instytucji kultury "Ośrodka Kultury i Sportu w 

Lubomierzu" oraz nadania nowego Statutu, 

 

b) - zamiaru likwidacji Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zamiaru likwidacji Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Zając 

NIEOBECNI (2) 

Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała nr XVI/119/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zamiaru 

likwidacji Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu, 

 

c) - ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Lubomierz wraz z określonymi granicami obwodów publicznych szkół podstawowych od 

dnia 1 września 2019 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 
- ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Lubomierz wraz z określonymi granicami obwodów publicznych szkół podstawowych od 

dnia 1 września 2019 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (2) 

Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała nr XVI/120/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Lubomierz wraz z 

określonymi granicami obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 

2019 roku, 

 

d) - zmiany uchwały nr XV/116/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2019 

r. w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 

Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmiany uchwały nr XV/116/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2019 r. 

w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 

Lubomierz.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tadeusz Andruszków. 

NIEOBECNI (2) 

Michał Pater, Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XVI/121/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmiany uchwały 

nr XV/116/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie 

określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 

Lubomierz, 

 

e) - zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Popielówek. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała - czy podejmowane są działania w temacie rozwoju 

wsi Popielówek. 

Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – działania są podejmowane. Chcemy ubiegać się 

o pozyskanie środków na remont dachu w świetlicy. Poprzedni sołtys podjął działania, 

chcemy kontynuować i doprowadzić do podjęcia uchwały Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Popielówek. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – żeby ubiegać się o pozyskanie środków finansowych, 

musi być podjęta uchwała w przedmiocie zatwierdzenia strategii. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Popielówek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (2) 

Michał Pater, Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XVI/122/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zatwierdzenia 

Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Popielówek, 
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f) - zmian budżetu na 2020 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmian budżetu na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mytych 

NIEOBECNI (2) 

Michał Pater, Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XVI/123/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian budżetu 

na 2020 rok. 

 

 

Ad.14                                                                                                                                                        
Zapytania i interpelacje - brak. 

 

Ad.15                                                                                                                                                         
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje - brak. 

 

Ad.16                                                                                                                                                         
W sprawach różnych: 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała, jak długo potrwa przenoszenie Lubomierskiego 

Centrum Kultury do budynku wyremontowanego „Domu Płóciennika”. 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – poinformował - część zostanie przeprowadzona już we 

wtorek. Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie wyposażenia na kwotę 200 tys. złotych. 

Wyremontowane pomieszczenia wymagają wyposażenia. Sala konferencyjna 

(wielofunkcyjna), będzie mogła być wykorzystana m.in. do prezentacji prac artystów. Na 

terenie Gminy Lubomierz jest wielu artystów, czy Państwo macie pomysł na ich 

wykorzystanie?  Przeprowadzono rozmowę z księdzem proboszczem, kierownikiem internatu 

nad stworzeniem globalnej oferty dla turystyki. Pokłoniłbym się nad umożliwieniem osobie 

prywatnej prowadzenia biura turystycznego. 

Zapraszam na koncert 28 lutego br. „ŻOŁNIERZE NIEZŁOMNI. PODZIEMNA ARMIA 

POWRACA” do kościoła pw. WNP i św. Maternusa w Lubomierzu, na godz. 15:00. 

Pomysłów mamy wiele, ale na wszystko są potrzebne pieniądze. 

Radna Krystyna Andrzejczak – Panie dyrektorze od kilku miesięcy słyszymy „chcemy …”, 

ale my jesteśmy ludźmi czynu. Ma Pan pracowników trzeba zrobić reklamę. 
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Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – uzupełnił – pojawia się nowy etat promocji i turystyki, 

niezbędne są finanse, potrzeba zatrudnienia pracownika. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – poprzednio stanowisko było w schemacie 

organizacyjnym Urzędu Gminy i Miasta. 

Radna Krystyna Andrzejczak – odrzekła – my oczekujemy efektów pracy. 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – kontynuował wypowiedź – myślał, że w Domu 

Płóciennika będzie funkcjonowała kawiarenka, ale niestety z uwagi na wymagania sanitarne 

nie będzie to możliwe (na zapleczu nie ma odpływu osobnego kawiarenki). 

Radny Radosław Chorążyczewski – zapytał o sprawę ulgi podatku rolnego dla Pławnej, na 

jakim jest etapie. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział – o próbie z różnych stron przy 

zaangażowaniu wielu osób. Niestety nie ma dokumentacji geodezyjnej, nie ma dokumentacji 

zmian administracyjnych, (podziału miejscowości na dwie). 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – decyzja zapadła na poziomie ministerialnym. Ktoś o tym 

zadecydował. 

Radny Marcin Zając – pisaliśmy o dotację celową na Straż Pożarną w kwocie 50.000,00 zł.           

W poniedziałek nastąpił odbiór remizy. W dalszym ciągu nie wiemy ile środków otrzymamy. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – proszę się spotkać z komendantem i wyjaśnić. Środki 

finansowe zaplanowano w budżecie ogólnie na straż pożarną. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Wojciech Nowicki – odniósł się do tematu schroniska 

„Maciejówka”. Czy podjęto jakie s działania? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – przeprowadzono rozmowę z komendantem, będziemy 

szukać rozwiązań. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Wojciech Nowicki – poprosił o powiadomienie sołtysa. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – zapytała dyrektora Lubomierskiego 

Centrum Kultury o organizację ferii dla dzieci. 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – przy organizacji wypoczynku w okresie letnim 

informowaliśmy, że w tym roku odstępujemy od organizacji ferii zimowych dla dzieci. 

Wydajemy pieniądze, a w efekcie korzysta tylko 3 dzieci. Żaden z pracowników nie ma 

przygotowania pedagogicznego. Należałoby zatrudnić pedagogów w celu prowadzenia zajęć. 

Sołtys Popielówka – Grzegorz Januszkiewicz – poruszył temat zbierania materiałów do 

studium zagospodarowania przestrzennego. Do końca roku mają być zebrane. Można 

rozpocząć działania w tej materii. Nie jesteśmy przeciwnikami fotowoltaiki, ale przeciwni 

gazowni. 
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Kierownik RT Przemysław Kułaga – problem dotyczy zapisu z 2017 r. Z końcem roku 

zmieniają się przepisy. Wydając decyzję musimy spełnić 5 punktów.    

Było 5 wniosków, były obiekty przemysłowe. Wszystkie rozpatrzone negatywnie. SKO 

podtrzymało decyzję burmistrza. Studium nie jest prawem aktu miejscowego. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała – czemu temat ponownie powraca? 

Sołtys Popielówka – Grzegorz Januszkiewicz – uważa, że trzeba zmienić studium cząstkowe. 

W roku 2018 została podjęta  uchwała przez poprzednią Radę w sprawie wyrażenia woli 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Lubomierz, w którym zostaną zlikwidowane lokalizacje odnawialnych źródeł energii 

oznaczone symbolem FW na terenie Sołectwa Popielówek. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – temat podtrzymał - jestem za zmianą 

zagospodarowania przestrzennego. 

Mieszkaniec wsi Popielówek Jarosław Makowski – powraca temat 2 działek, które mogą być 

przekształcone na teren inwestycyjny. Obawiamy się wybudowania spalarni. Droga 

przebiegająca przez wieś nie ma zdolności transportowych. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – farma fotowoltaiczna nie powstanie             

w oparciu o warunki zabudowy. 

Mieszkaniec wsi Popielówek Maciej Talarczyk – przez poprzednią Radę mieliśmy obiecane 

zmiany i nic tak naprawdę się nie zmieniło. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – stwierdził – w tym temacie gwarantem 

dla Państwa jest Rada. 

Radna Anna Kalińska – w warunkach polskich jest to nieopłacalne. W 80% następuje zwrot. 

Musi być duży odbiorca. Pytaliśmy o to naszych sąsiadów. 

Radny Krzysztof Mytych – ludzie będą przekształcać działki, z uwagi na kredyty (to będzie 

ich głównym motywem). 

Radny Tadeusz Andruszków – temat był w poprzedniej kadencji przerabiany.                          

Państwu z Popielówka chodzi o zniwelowanie zapisu FW na terenie wsi Popielówek. 

Radny Radosław Chorążyczewski – zapytał o remont świetlicy w Pławnej i środki finansowe. 

Dach przecieka, sprawa pilna, budynek niszczeje. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski –wniosek był  składany. Nie otrzymaliśmy 

dofinansowania. Wolnych środków nie starczyło na remont. Czekamy na propozycje. 

Radny Radosław Chorążyczewski – zasygnalizował brak tabliczek z napisem Pławna Górna 

i Pławna Dolna. 

Radna Krystyna Andrzejczak złożyła wniosek pod głosowanie: 
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Wnioskuję o wstrzymanie się z decyzjami, o przeznaczeniu pokoi na II piętrze 

„Domu Płócienników” do czasu ponownego sprawdzenia możliwości technicznych 

wykorzystania tych pomieszczeń. 

Radni jednogłośnie (13 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli przedmiotowy 

wniosek. 

Radny Marcin Zając – zapytał o drogę, która została wskazana w ramach remontu z tzw. 

„powodziówki”. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział – to droga za mostem w Chmieleniu, koło 

Państwa K. 

  

Ad.17  

                                                                                                                                              

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Mariusz Kozłowski zamknął 

obrady XVI sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  

Do biura Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w miesiącu styczniu 2020 roku wpłynęły 

następujące korespondencje: 

1) Starostwo Powiatowe w Lwówku Śląski nr pisma OR.1510.7.2019.BR.1.4 z dnia 

30.12.2019 r. (data wpływu 03.01.2020 r.) odpowiedź o sposobie rozstrzygnięcia 

skargi na działalność kierownika Zarządu Dróg Powiatowych w Lwówku Śląskim, 

2) Zarząd Dróg Powiatowych w Lwówku Śląskim nr pisma DT.40-159/19, ZDP.92/20 z 

dnia 09.01.2020 r. (data wpływu 13.01.2020 r.) dot. ustawienia znaków nowej 

lokalizacji przystanku autobusowego tj. D-15 i P-17 w Pławnej, 

3) Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz nr pisma ROP-DO.4424.1.2.2020 z dnia 

23.01.2020 r. – sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Lubomierz za rok 2019, 

4) Zespół Interdyscyplinarny ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Lubomierz nr pisma MGOPS.Z.I.8131.1.2020 z dnia 27.01.2020 r.  – sprawozdanie              

z pracy Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie               

w Gminie Lubomierz w 2019 roku. 

  

Wiceprzewodniczący 

Raya Miejskiej Gminy Lubomierz 

Mariusz Kozłowski   

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


